

行业首个汽车底盘系统与制造工程技术展览会（AMEE）将于2020年在上海举办

产品名称	行业首个汽车底盘系统与制造工程技术展览会（AMEE）将于2020年在上海举办
公司名称	上海市隆橙营销策划中心
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	闵行区
联系电话	15121196695 17269427257

产品详情

行业首个汽车底盘系统与制造工程技术展览会（AMEE）将于2020年在上海举办！

前言：

汽车底盘由动力传动系统、行驶系统、转向系统和制动系统等四大系统组成，涵盖的主要零部件包括：传动系统（包括发动机，离合器，离合器，传动轴，驱动桥，主减速器，差速器，半轴等元件），行驶系统（包括车架，车桥，悬架，轮胎和车轮），转向系统（包括转向机，传动系统，操纵机构等），制动系统（包括车轮制动器，刹车钳，刹车片，驻车制动器）等。汽车底盘四大系统影响着整车动力性能、安全性能、驾驶性能、舒适性能等，随着汽车消费市场和理念的提升和转变，整车制造商对底盘系统设计开发、新材料应用、制造工艺、质量等都提出了更高的要求，这将给底盘系统产业链的材料、工艺和设备制造商也带了更高的要求，底盘综合性能的提升，是主机厂综合竞争力的提升，为此，汽车底盘技术的发展和提升是未来发展趋势。AEE汽车工程会议平台自2018年开始举办行业首个汽车底盘系统制造工程大会，经过两届大会的成功举办，无论在技术性、权威性、影响力等方面都取得了行业认可，并积累了大量优质资源，在汽车行业发展的新形势和新市场需求下，AEE汽车工程会议平台、ACS汽车底盘产业联盟、米创博隆展览（上海）有限公司正式宣布，将从2020年起在上海举办汽车底盘系统工程领域的专业展览会。

2020上海国际汽车展，汽车底盘大会

AMEE2020上海国际汽车底盘系统与制造工程技术展览会定于2020年10月26-28号在上海世博展览馆举办，这是全球汽车行业第一个专门针对底盘系统产业链领域举办的专业技术展览会，AMEE将打造新能源汽车底盘系统智能化、电动化、电子化、轻量化，以及乘用车、商用车、特种车底盘设计开发工程、先进制造工程、底盘趋势工程、精益产品工程等产业链前沿技术与解决方案展示平台。

2020上海汽车制造展览会

AMEE2020展览面积规划11000平米，预计展商数量300家，展会同期将举办ACS2020第三届上海国际汽车底盘系统制造工程大会、ACL2020第二届上海国际汽车底盘轻量化工程论坛、ATS2020上海国际汽车传动系统工程大会、ABS2020上海国际汽车制动系统工程大会、ASS2020上海国际汽车转向系统工程大会、AEC2020上海国际商用车自动驾驶工程大会、以及ACS2020中国汽车底盘技术总监峰会等活动，预计将有超过15000名来自整车、底盘传动系统、制动系统、行驶系统、转向系统、设计院、研究院、大学、材料、设备制造商参加，这将是汽车底盘系统产业链领域的年度盛会和风向标！

AMEE2020展示范围将包括底盘设计-开发-试制工程、底盘新材料应用工程、底盘系统轻量化工程、底盘零部件制造工艺与设备、底盘零部件装配及总装技术、底盘零部件检测与测试技术、机器人集成技术底盘应用、底盘智能化、电子化、电动化技术、底盘系统零部件、底盘系统集成等产品、设备、技术方案。

展会数据

Exhibition data

6+同期会议

8+主题展区

350+展商

15000+ 专业观众

AEE汽车工程会议平台、ACS汽车底盘产业联盟、汽车行业协会、汽车行业主流媒体、大学、研究院等机构将在AMEE2020上海国际汽车底盘系统与制造工程技术展览会期间举办多场关于整车、底盘、制动系统、转向系统、传动系统、行驶系统、自动驾驶等领域的大型技术会议，展会+论坛+活动将吸引15000名来自整车制造商、底盘四大系统零部件、设计院、研究院等专业观众齐聚上海，共襄汽车底盘行业的年度盛会！

ACS2020上第三届上海国际汽车底盘系统制造工程大会

Automotive Chassis System Manufacturing Engineering Conference

聚焦：底盘焊接、装配、机加、冲压、涂装等工艺！

时间：2020年10月下旬

地点：中国.上海

ACL2020上海国际汽车底盘轻量化工程论坛

Automotive Chassis Lightweight Engineering Forum

聚焦：底盘轻量化设计、轻质材料、轻量化工艺！

地点：中国.上海

ATS2020上海国际汽车传动系统工程大会

Automotive Transmission System Manufacturing Engineering Conference

聚焦：汽车传动系统设计研发、工艺、趋势！

ABS2020上海国际汽车制动系统工程大会

Automotive Braking System Manufacturing Engineering Conference

聚焦：汽车制动系统设计研发、工艺、趋势！

ASS2020上海国际汽车转向系统工程大会

Automotive Steering System Manufacturing Engineering Conference

AEC2020上海国际商用车自动驾驶工程大会

Shanghai International Commercial Vehicle Autopilot Engineering Conference

聚焦：商用车自动驾驶工程设计-开发-落地应用！

ACS2020中国汽车底盘技术总监峰会

China Automotive Chassis Technical Director Summit

涉及：100+底盘技术总监深度峰会（特邀制）

时间：2020年10月，地点：上海

上海国际汽车底盘系统与制造技术展览会是由米创博隆展览全面整体运营，最优质的服务面对展商，2020年10月26-28日诚邀您的加入，不见不散！

【参展联系：马小姐 15121196695/17269427257同V】

The industry's first automobile chassis system and Manufacturing Engineering Technology Exhibition (AMEE) will be held in Shanghai in 2020!

Preface:

The automobile chassis is composed of four systems: power transmission system, driving system, steering system and braking system. The main parts include: transmission system (including engine, clutch, clutch, transmission shaft, drive axle, final drive, differential, halfshaft and other components), driving system (including frame, axle, suspension, tire and wheel), steering system (Including steering gear, transmission system, control mechanism, etc.), brake

system (including wheel brake, brake caliper, brake pad, parking brake), etc. The four major systems of automobile chassis affect the power performance, safety performance, driving performance and comfort performance of the whole vehicle. With the improvement and transformation of the automobile consumption market and concept, the whole vehicle manufacturers put forward higher requirements for the design and development, application of new materials, manufacturing process and quality of the chassis system, which will also bring the material, process and equipment manufacturers of the chassis system industry chain Higher requirements, the improvement of chassis comprehensive performance, is the improvement of the comprehensive competitiveness of the main engine plant. Therefore, the development and improvement of automobile chassis technology is the future development trend. AEE Automobile Engineering Conference platform has held the first automobile chassis system manufacturing engineering conference in the industry since 2018. After two successful conferences, it has been recognized by the industry in terms of technology, authority and influence, and accumulated a large number of high-quality resources. Under the new situation and market demand of automobile industry development, AEE The automotive engineering conference platform, ACS automotive chassis industry alliance and micron Bolong Exhibition (Shanghai) Co., Ltd. have officially announced that they will hold professional exhibitions in the field of automotive chassis system engineering in Shanghai from 2020.

[Click to see the picture and comment on the 2020 Shanghai International Automobile Exhibition, automobile chassis Conference](#)

Amee2020 Shanghai international automobile chassis system and manufacturing engineering technology exhibition is scheduled to be held in Shanghai World Expo exhibition hall on October 26-28, 2020, which is the first professional technology exhibition in the global automobile industry dedicated to the chassis system industry chain It will build a new energy vehicle chassis system intelligent, electric, electronic, lightweight, as well as passenger vehicle, commercial vehicle, special vehicle chassis design and development engineering, advanced manufacturing engineering, chassis trend engineering, lean product engineering and other industry chain leading-edge technology and solution display platform.

[Click to view the picture and comment on Shanghai Automobile Manufacturing Exhibition 2020](#)

The exhibition area of amee2020 is planned to be 11000 square meters, with 300 exhibitors expected. During the same period of the exhibition, the third Shanghai International Automobile Chassis System Manufacturing Engineering Conference of acs22020, the second Shanghai international automobile chassis lightweight Engineering Forum of acl2020, ats2020 Shanghai International Automobile Transmission System Engineering Conference, abs2020 Shanghai International Automobile brake system engineering conference and ass2020 Shanghai International Automobile will be held It is expected that more than 15000 participants from manufacturers of complete vehicle, chassis transmission system, braking system, driving system, steering system, Design Institute, Research Institute, University, material and equipment will attend the steering system engineering conference, aec2020 Shanghai international commercial vehicle auto driving engineering conference and acs2020 China Automotive Chassis Technical Director summit, which will be the automotive chassis system industry Annual event and wind vane in chain field!

[Click to view the comments](#)

Amee2020 exhibition scope will include chassis design development trial production engineering, chassis new material application engineering, chassis system lightweight engineering, chassis parts manufacturing process and equipment, chassis parts assembly and general assembly technology, chassis parts detection and testing technology, robot integration technology chassis application, chassis intelligent, electronic, electric technology, chassis system parts Chassis system integration and other products, equipment and technical solutions.

Exhibition data

6 + concurrent meetings

8 + theme exhibition area

350+ exhibitors

15000 + professional visitors

AEE Automobile Engineering Conference platform, ACS automobile chassis industry alliance, automobile industry association, mainstream media of automobile industry, universities, research institutes and other institutions will hold a number of large-scale technologies in the fields of vehicle, chassis, brake system, steering system, transmission system, driving system, and automatic driving during amee2020 Shanghai International Automobile chassis system and manufacturing engineering technology exhibition The conference, exhibition + Forum + activity will attract 15000 professional visitors from vehicle manufacturers, chassis four system parts, design institutes, research institutes, etc. to gather in Shanghai and participate in the annual grand meeting of automobile chassis industry!

Acs2020 the third Shanghai International Automobile Chassis System Manufacturing Engineering Conference

Focus: chassis welding, assembly, machining, stamping, coating and other processes!

Time: late October 2020

Location: Shanghai, China

Acl2020 Shanghai international automobile chassis lightweight Engineering Forum

Focus: chassis lightweight design, lightweight materials, lightweight technology!

Ats2020 Shanghai International Automobile Transmission System Engineering Conference

Focus: automotive transmission system design and development, technology, trend!

Abs2020 Shanghai International Automobile Brake System Engineering Conference

Focus: design, development and technology of automobile brake system